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 Republika e Kosovës  
Republika Kosovo - RepublicofKosovo 

Kuvendi - Skupština - Assembly 

VI saziv 

Jesenje zasedanje  

Komisija za javnu administraciju, lokalnu vlast i medije  

Sednica br.  35 

Priština, 01 oktobar 2018. godine u 10:00 časova  

Zgrada Skupštine, sala N-303  

Z a p i s n i k  

 

Sednici su učestvovali: Nait Hasani, Shqipe Pantina, Jasmina Živković,  Valon Ramadani, Adem 

Mikullovci, Imet Rrahmani, Arban Abrashi, Xhevahire Izmaku, Rasim Selmanaj, Milaim Zeka i  

Albert Kinolli. 

 

Odsustvovao je: Milaim Zeka.  

 

Sednici su učestvovali i predstavnici Kancelarije EZ-e, OSBE, KDI, INPO, RTK2, Kallxo.com, 

Ekonomia online, Kosovapress i  Radio- Kosova. 

 

Osoblje za podršku Komisiji : Drita Morina i Mirjeta Heta. 

 

Sednicom je predsedavao : Nait Hasani, predsednik Komisije . 

                    

Dnevni red: 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Usvajanje zapisnika sa sednica Komisije ; 

3. Razmatranje u načelu N/zakona br. 06/L-097 o javnom prenosniku Kosova ; 

4. Razmatranje N/zakona br. 06/L-092 o davanju na korišćenje i razmeni 

nepokretne imovine opštine; 

5. Razno. 

 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

 

Dnevni red je usvojen bez izmena. 

 

2. Usvajanje zapisnika sa sednica Komisije 



Zapisnici su usvojeni sa primedbama predsednika Komisije, Nait Hasani, koji je zahtevao da se u 

zapisniku od  24. septembra  2018. godine, inkorporišu diskusije poslanika Milaim Zeka, koji je 

komentarisao diskusiju  Nait Hasani koji je navodno rekao da ne voli srpski jezik, a prema njemu 

to nije  tako i to pitanje će se razmotriti  kada se u komisiji vrati poslanik  Milaim Zeka. 
 

3. Razmatranje u načelu N/zakona br. 06/L-097 o javnom prenosniku Kosova 
 

Nait Hasani je informisao da je N/zakona o javnom prenosniku izradila funkcionalna komisija, 

dostavljen je Skupštini od Vlade  nakon procedura za davanje mišljenja, unutar predviđanih 

procedura Poslovnikom Skupštine i predložio je članovima Komisije da sa svi primedbama  i 

predloženim preporukama od Vlade se procesira na usvajanje u načelu Skupštini, kako bio u fazi 

izmene i dopune razmatrali sve predloge. 

 

Xhevahire Izmaku je istakla da je komisija  obavila dobar posao , N/zakona ispunjava kriterijume 

za usvajanje u načelu, dok izmenom i dopunom N/zakona sa primedbama i preporukama zakon će 

biti kvalitetniji za sprovođenje.. 
 

Shqipe Pantina je istakla da u načelu podržava N/zakona u cilju odstupanja od političkih 

intervencija i boljeg funkcionisanja  RTK-a. Predložio je da se dopune članovi nacrta koji se 

odnose na menadžiranje borda, u suprotnom moj glas će biti uslovljen. . 
 
Albert Kinolli je istakao da podržava u načelu N/zakona jer je Komisija  obavila dobar posao u 

toku izrade n/zakona.  

 

Jasmina Živković,  je istakla da je kao članica Komisije ravnopravna sa ostalim članovima, ali 

nisam  imala nacrt na svom maternjem jeziku,  i po prvi put imam tekst  na srpskom jeziku  i zbog 

toga nisam mogla da doprinesem u izradi n/zakona, na osnovu navedenog ne mogu da ocenim  

N/zakona, ali predloge ću dostaviti u fazi izmene i dopune.  

 

Adem Mikullovci je da ima nedostatka u N/zakona  pitanje broja sednica  i izbora direktora RTK-

a, nije precizirano zakonom, ili statutom RTK-a. Pretplata na osnovu fakture električne energije je 

pogrešno rešenje. 

 

 

Rasim Selmanaj,  iako u toku izrade N/zakona je bilo raznih mišljenja u vezi načina finansiranja 

podržava usvajanje u načelu N/zakona.  
 

Imet Rrahmani je istakao da sve primedbe predloge adresirane u komisiji treba razmotriti bez 

obzira da li se usvajaju ili ne i svako procesiranje N/zakona bez  razmatranja primedbi  je hitan 

postupak. Predlažem da se primedbe i predlozi svih institucija , grupa interesa razmatraju 

pojedinačno  i da na iste odgovorimo.  

 

Valon Ramadani je istakao da se dugo radilo na ovom, n/zakona, ali u vezi nekih pitanja je bilo 

nesuglasica , posebno finansiranje RTK-a, izrada nacrta bez eksperta oblasti. Komisija  treba da 

razmotri sva diskutabilna pitanja pre procesiranja N/zakona u načelu . 
 



Nait Hasani se složio sa navedenim primedbama i istakao da će s angažovati eksperti u fazi izmene 

i dopune.   
 

Imet Rrahmani, je pitao :  

- koja je logika procesiranja N/zakona bez diskusija u vezi otvaranja kanala za dijasporu , jer je to 

i  preporuka  Vlade? 

 - Koliko će koštati otvaranje novog kanala za dijasporu , koliko će koštati  digitalizacija arhive, i 

koliko će koštati dodatni budžet od osnivača ? 
Shqipe Pantina, pitala je u vezi procedura, ako se N/zakona ne izglasa u prvom čitanju, kome se 

vraća. 

 

Konstatacija:  

Nakon diskusija i primedbi, članovi Komisije iz redova opozicije su napustili sednicu i zbog 

nedostatka kvoruma sednica je odložena za sredu, 30. oktobra 2018. godine, u 10, 00 časova i ista 

će biti  nastavljena sa prethodno utvrđenim dnevnom redom  .  

 
 

Sednica je zaključena u 11:20. 

 

Izradilo: 

Osoblje za podršku Komisiji  

 

                                                                                                               Predsednik Komisije , 

                                                                                                                   --------------------- 

                                                                                                                      Nait Hasani 

 

 

 
 
 


